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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ИКОНОМИКА, СОБСТВЕНОСТ И ДИГИТАЛНА 

ТРАНСФОРМАЦИЯ 

П Р О Т О К О Л  № 8 8  

от заседанието на Постоянната  комисия по икономика, собственост и дигитална 

трансформация,  проведено на 05.04.2023 г., 14:00 часа и излъчено във Facebook 

страницата на СОС 

        Днес, 05.04.2023 г., в сградата на Столичната община, ул. „Московска” № 33, зала I 

се проведе заседание на Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална 

трансформация. Заседанието беше открито от г-н Николай Стойнев – председател на 

комисията,  в 14:05 часа.   

        При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 общински 

съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. От заседанието е 

предупредил, че ще отсъства г-н Лалов, а г-жа Христова ще се включи по-късно. 

Списъкът на присъстващите членове на комисията е приложен към протокола – 

Приложение № 1. 

         Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. От него точка 19 

е отложена в Комисията по финанси и в Комисията по устройство, а точка 5 е оттеглена 

от вносителя и няма да бъдат разгледани.Членовете на комисията гласуваха предложения 

от председателя на комисията дневен ред, както следва:  

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 
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Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред на заседанието. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

Въз основа на състоялите се разисквания по дневния  ред комисията взе следните 

решения:  

         По т. 1 от дневния ред доклад вх.№СОА20-ТД26-6779/35/16.03.2023 г. от 

Йорданка Фандъкова – кмет на Столична община, за изграждане на проекти от 

„Софийска вода“ АД, финансирани чрез Допълнителните средства, съгласно Трето 

допълнително споразумение (ТДС) към Договора за концесия (ДК), сключено между 

Столична община и „Софийска вода“ АД от 23.03.2018 г. за 2023 г., 2024 г. и 2025 г. 

          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по инженерна инфраструктура и 

енергийно планиране и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

           

 

 

 

 

 

       По т. 2 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-3160/23.03.2023 г. от Йорданка 

Фандъкова – кмет на Столична община, за одобрение на Годишен отчет за 2022 г. за 

изпълнение на мерките, предвидени в Програмата за опазване на околната среда на 

Столична община до 2027 г. 

         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател Въздържал се 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков Въздържал се 

9. Васко Тодоров Въздържал се 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 7 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 3 
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         Комисията подкрепя  доклада с предложения проект за решение.          

 

 

 

 

 

 

 

           

 

 

 

 

 

        По т. 3 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-2163/1/02.03.2023 г. от Десислава 

Билева – зам.-кмет на Столична община, за дейности по управление, стопанисване и 

ползване на горските територии, общинска собственост през 2024 г. 

         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

         Комисията подкрепя  доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател Въздържал се 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков Въздържал се 

9. Васко Тодоров Въздържал се 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 7 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 3 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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        По т. 4 от дневния ред: доклад вх.№СОА20-ТД26-7966/5/20.02.2023 г. от Дончо 

Барбалов – зам.-кмет на Столична община, за изменение на Решение №223/14.04.2011 г. 

на Столичен общински съвет в частта по пункт I, т.8 В за обект №3 – за отмяна 

провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 5 години на 

части от имот – публична общинска собственост 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

       По т. 5 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-2759/13.03.2023 г. от Татяна 

Георгиева – общиски съветник, за изменение на Решение № 966 по Протокол № 67 от 

15.12.2022 г. на Столичния общински съвет и Решение № 22 по Протокол №  68 от 

12.01.2023 г. на Столичния общински съвет, относно предоставяне за управление на 

общински имот в сградата на ул. „Каменица“ № 2 за разкриване на Клуб на пенсионера 

и инвалида 

        Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация не 

разгледа доклад вх.№СОА23-ВК66-2759/13.03.2023 г., тъй като се оттегля от вносителя. 

 

      По т. 6 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-3201/24.03.2023 г. от Татяна 

Георгиева - общински съветник и инж. Димитър Димов – кмет на район „Надежда“, за 

предоставяне за безвъзмездно ползване на спортен терен-открит обект за спортни 

дейности, находящ се в кв. 6, поземлен имот с идентификатор 68134.1333.683, УПИ V-

1333.1. кв. „Требич“, гр. София 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия за децата, младежта и спорта, подкрепя доклада и 

предлага следното изменение: 

         В т. 1 от проекта на решение след текстът: „…за срок от 10 години“ да се добави 

текста: „ ..,като на 5-тата година се представи отчет на инвестицията.“    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК за децата, младежта и спорта подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

 

          По т. 7 от дневния ред: доклад вх.№ СОА23-ВК66-2113/23.02.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м., Милка Христова, д-р Веселин Милев, Михаил Паргов и Владимир Митов – 

общ. съветници, за избор на управители на общински лечебни заведения за болнична 

помощ, съгласно Решение № 596 от 21.07.2022 г. на Столичния общински съвет 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 
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          По т. 8 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-2021/21.02.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м., д-р Веселин Милев и Милка Христова – общ. съветници, за избор на 

контрольори на „Диагностично-консултативен център XI-София“ ЕООД и 

„Диагностично-консултативен център XX-София“ ЕООД 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          По т. 9 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-2388/02.03.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м., Милка Христова, д-р Веселин Милев, Михаил Паргов и Владимир Митов – 

общ. съветници, за избор на управители на общински лечебни заведения за 

извънболнична помощ, съгласно Решение № 316 от 12.05.2022 г. и Решение 597 от 

21.07.2022 г. на Столичния общински съвет 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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        По т. 10 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-84/2/30.03.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м. и д-р Веселин Милев – общ. съветници, Дончо Барбалов – зам.-кмет на 

Столична община, за даване на разрешение за сключване на договор за наем на 

помещения, находящи се в сградата на „Диагностично-консултативен център  V - София“ 

ЕООД за срок от 5 (пет) години 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  
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       По т. 11 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК08-16836/33/27.02.2023 г. от 

Николай Александров – кмет на район „Оборище“, за учредяване на безвъзмездно право 

на ползване за срок от 5 /пет/ години на юридическо лице с нестопанска цел за 

осъществяване на дейност в обществена полза- Фондация „ИЗКУСТВО-ДЕЛА И 

ДОКУМЕНТИ“ върху нежилищен имот с идентификатор 68134.405.115.1.8, находящ се 

в гр. София,  пешеходен  подлез „Източна порта на Сердика“, допълнен с писмо 

вх.№СОА22-ВК08-16836/44/05.04.2023 г.  

предс. Николай Стойнев: Комисията по здравеопазване подкрепя доклада. Има ли 

въпроси по доклада?  

Заповядайте господин Пенев. 

г-н Пеню Пенев:  Благодаря господин председател, не е пряко по доклада, искам да 

вметна, тъй като много добре познавам района, за който става въпрос и самия подлез. На 

няколко пъти ръководството на район Оборище иска средства, тъй като там тече много 

силно при дъжд. Иска средства да се направи ремонт. Трябва да помислим и по този 

въпрос. Нека да го имаме предвид това нещо, защото там наистина мястото е много 

хубаво, много добро търговско място, но като тече при дъжд е много неприятно. 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 

културно многообразие, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 
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   По т. 12 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-2557/2/09.03.2023 г. от Ева Митова 

– кмет на район „Подуяне“, за провеждане на процедура по реда на § 8, ал.2, т.1 от 

Преходните разпоредби на Закона за устройство на територията, за доброволно 

прилагане на влязъл  в сила план,  чрез прехвърляне правото  на собственост върху 

поземлен имот, частна общинска собственост и придобиване от страна на Столична 

община по реда на чл.199 от Закона за устройство на територията,  на поземлен имот, 

собственост  на  физическо  лице,  попадащ в улица 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, и на основание 

становище вх.№СОА23-ВК08-2557/2/09.03.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и  

арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

          В преамбюла на проекта за решение, вместо текста: „ПРОЦЕДУРА ПО 

ДОБРОВОЛНО ПРИЛАГАНЕ НА ДЕЙСТВАЩ ПУП ПО РЕДА НА § 8, АЛ. 2, Т. 1 ОТ 

ПР НА ЗУТ ЗА УПИ II – „ЗА ЖИЛИЩНО СТРОИТЕЛСТВО“, КВ. 21, М. „ЛЕВСКИ – 

ЗОНА В“, ГР. СОФИЯ, ПО ПРЕПИСКА ВХ.№ РПД21-ГР94-49/12.01.2021Г. НА СО-

РАЙОН „ПОДУЯНЕ“, да се запише следния текст „Провеждане на процедура по реда на 

§ 8, ал.2, т.1 от Преходните разпоредби на Закона за устройство на територията, за 

доброволно прилагане на влязъл  в сила план,  чрез прехвърляне правото  на собственост 

върху поземлен имот, частна общинска собственост и придобиване от страна на 

Столична община по реда на чл.199 от Закона за устройство на територията,  на поземлен 

имот, частна собственост, попадащ в улица“. 

         В т.2 от проекта за решение, на  ред 8-ми и ред 9-ти,  вместо „…по актуална пазарна 

оценка към деня на извършване на сделката, но не по-ниска от пазарната оценка, 

определена от сертифициран оценител…“, да се чете „…по актуална пазарна оценка към 

деня на извършване на сделката, но не по-висока от пазарната оценка, определена от 

сертифициран оценител…“. 

         Да се допълни текста на т. 2. от проекта за решение, а именно: „ ,като Таня Славова 

Христова дължи доплащане на Столична община за разликата в цените на 

прехвърляемите имоти, в размер на 4 794,78 лв., без ДДС“. 

         В правните основания на проекта за решение, да се добави следния текст: „чл. 199, 

ал. 1 от Закона за устройство на територията,  чл. 80, ал. 1, чл. 79, ал. 1 и ал. 5 от Наредбата 

за общинската собственост“.  

 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

       По т. 13 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-1744/1/15.03.2023 г.  от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за откриване на процедура за провеждане на публично 

оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на недвижими имоти  /помещения/ находящи 

се в едноетажна сграда, част от битов комбинат – частна общинска собственост на 

територията на район „Надежда“ с административен адрес: гр. София, район „Надежда“, 

ул. „Ген. Никола Жеков“ №8-10 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 
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       По т. 14 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК08-18607/2/01.03.2023 г. от Младен 

Младенов – кмет на район „Връбница“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот-публична 

общинска собственост, самостоятелен обект в сграда, находящ се в район „Връбница“, с. 

„Мрамор“, ул. „Васил Левски“ №19 

      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      По т. 15 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК08-18955/2/20.01.2023 г. от Младен 

Младенов – кмет на район „Връбница“, за провеждане на публично оповестен конкурс 

за отдаване под наем, за срок от пет години, на недвижим имот - публична общинска 

собственост, представляващ самостоятелен обект в сграда с идентификатор 

49206.2633.1055.1.7, с площ от 165 кв. м., находящ се в гр. София, район „Връбница”, с. 

„Мрамор“,  ул. „Васил Левски“ №1 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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      Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, и на основание 

становище вх. № СОА22-ВК08-18955/2/20.01.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

        В преамбюла на проекта за решение и в т. 1 да се заличи текстът: „….част от…“ 

        В правните основания на проекта за решение да се добави следния текст: „чл. 14, ал. 

1, ал. 2, ал. 3 и ал. 8 от Закона за общинската собственост“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

       По т. 16 от дневния ред: доклад вх.№СОА21-ДИ05-2410/3/04.03.2023 г.  от Даниела 

Райчева – кмет на район „Нови Искър“, за предоставяне на части от имоти – публична и 

частна общинска собственост, представляващи части от покривното пространство на 

сгради, находящи се на територията на с. Локорско, район „Нови Искър“, безвъзмездно 

за управление на Комисия за регулиране на съобщенията, за срок от 10 /десет/ години, за 

експлоатация на изградена дистанционно-управляема станция за радиомониторинг 

          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по инженерна инфраструктура и 

енергийно планиране и на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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По т. 17 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-1564/2/01.03.2023 г. от Даниела 

Райчева – кмет на район „Нови Искър“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс за  отдаване под наем за срок от 7 години на недвижим имот 

– частна общинска собственост, представляващ едноетажна сграда за търговия, 

находяща се в с. Мировяне, Район „Нови Искър”,  за търговска дейност 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, и на основание 

становище вх. № СОА23-ВК08-1564/2/01.03.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

        В правните основания на проекта за решение, да отпадне следния текст: „…ал. 2 и 

ал. 3 на чл. 19 от Наредбата за общинската собственост “.         

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

        По т. 18 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК08-4968/4/06.03.2023 г. от Лилия 

Донкова – кмет на район „Кремиковци“, за доброволно прилагане на действащия план за 

регулация, одобрен с решение на общинския съвет по отношение на урегулиран 

поземлен имот ХІІІ-695 от квартал № 23 в местност „Бухово”, допълнен с нов проект за 

решение с вх. № СОА22-ВК08-4968/2/20.01.2023 г. 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада с 

приложения нов проект за решение, с вх. № СОА22-ВК08-4968/2/20.01.2023 г., като  

предлага в него да се отрази следното изменение: 

          В т. I. от проекта за решение, да се заличи следния текст: „…..от пазарната оценка, 

изготвена от сертифициран оценител в размер на 18 940,00 лв. /осемнадесет хиляди 

деветстотин и четиридесет лева/ - 60,51 лв./кв.м., без ДДС“ като вместо него се запише 

следния текст: „от пазарна стойност, определена от Столичния общински съвет, на база 

изготвена пазарна оценка от сертифициран оценител, в размер на 24 486,00 лв. /двадесет 

и четири хиляди четиристотин осемдесет и шест лева/, или по 78,23 лв./кв.м., без ДДС.“  

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № 

СОА22-ВК08-4968/2/20.01.2023 г. и в него предлага изменение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

приложения нов проект за решение, с вх. № СОА22-ВК08-4968/2/20.01.2023 г. 

 

      По т. 19 от дневния ред: доклад вх.№СОА21-ВК08-9849/12/23.01.2023 г. от Николай 

Гюров – кмет на район  „Панчарево“, за довършване на процедура  по прилагане на 

подробен устройствен план за УПИ VIII-750, 839, кв.23, местност  „вилна зона Беликата“,  

с. Панчарево, район „Панчарево“ 

        Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация не 

разгледа доклад вх.№СОА21-ВК08-9849/12/23.01.2023 г. от Николай Гюров – кмет на 

район  „Панчарево“. 

 

        По т. 20 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-1797/3/10.03.2023 г. от Николай 

Гюров – кмет на район  „Панчарево“ и Георги Младенов – кмет на кметство Лозен, за 

предоставяне безвъзмездно за управление на район „Панчарево“ имот – частна общинска 

собственост, представляващ административна, делова сграда с идентификатор 

44063.6228.2555.2 по кадастралната карта и кадастралните регистри, за разкриване на 

клуб на пенсионера и инвалида и писмо вх. № СОА23-ВК08-2146/06.02.2023 г. 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение.     

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 
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          По т. 21 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-1805/1/10.03.2023 г. от 

Николай Гюров – кмет на район  „Панчарево“, за откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на имот -  частна общинска 

собственост, находящ се в едноетажна сграда на ул. „Демокрация“ № 2, ет.1 в с. Кривина, 

район Панчарево 

          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          По т. 22 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК08-19030/22.12.2022 г. от Рангел 

Марков – кмет на район „Банкя“, за относно провеждане на процедура по реда на §8, ал. 

2, т. 1 от ПЗР на Закона за устройство на територията, за прилагане на влязъл в сила 

подробен устройствен план за УПИ IV – 341, кв. 27, по плана на с. Клисура, район 

„Банкя“, придружен с писмо вх. №СОА22-ВК08-19030/2/23.03.2023 г. за актуализация 

на пазарната оценка и становище вх. № СОА23-ВК66-1415/03.02.2023 г. 

                               Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение.     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    По т. 23 от дневния ред: писмо  вх.№СОА23-ВК66-2993/17.03.2023 г. от инж. Ангел 

Джоргов – зам.-кмет на СО и Дончо Барбалов – зам.-кмет на СО, относно Отчет № 2 по 

изпълнението на компонент „Транспортна свързаност и достъпна среда“ към Проект 

„Устойчива градска мобилност, във връзка с Решение № 395 по Протокол №57 на 

Столичен общински съвет от дата  09.06.2022 г. 

предс. Николай Стойнев: Точката е за информация. 

 

      По т. 24 от дневния ред: писмо вх.№СОА23-ТД26-5331/28.03.2023 г. от Александър 

Александров – изп. директор на „Топлофикация София“ ЕАД и Ивайло Епитропов – 

председател на УС на „Топлофикация София“ ЕАД, относно получаване на разрешение 

от Столичен общински съвет в изпълнение на договор № РД-56-611/15.06.2011 г. със 

Столична община за подновяване на банкова гаранция от „Топлофикация София“ ЕАД в 

полза на Столична община във връзка с изпълнение на СМР по възстановяване на пътни 

настилки след строително-монтажни дейности 

предс. Николай Стойнев: Точката е за подготвяне на доклад относно банкова гаранция, 

ще бъде насочена към господин Барбалов. 

 

       По т. 25 от дневния ред: Разни – въпроси не бяха повдигани.    

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       По доп.т. 1 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-3544/04.04.2023 г. Николай 

Стойнев, Стефан Марков, Анна Стойкова и Татяна Георгиева - общински съветници, за 

изменение на Решение № 178 на Столичния общински съвет от 09.03.2023 г. за 

учредяване на срочно и безвъзмездно право на ползване върху ПИ с идентификатор 

02659.2195.2730. находящ се на територията на Район „Банкя“ на „ПАЗАРИ СЕВЕР" 

ЕАД и разкриване на постоянен пазар 

зам. предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. Има ли въпроси по доклада? 

Няма. Преминаваме към гласуване. 

          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          По доп.т. 2 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-3535/03.04.2023 г. от Ваня 

Тагарева и Радослав Влахов – общински съветници, за даване на мандат на 

представителите на Столична община в Общото събрание на акционерите в „Спортно - 

развлекателен комплекс Корали“ АД за гласуване на точките от дневния ред на 

обявеното за 28.04.2023 г. редовно Общо събрание на акционерите 

предс. Николай Стойнев: Имаме положително становище от Комисията по финанси. 

Има ли въпроси към вносителите?  

г-жа Милка Христова: Колеги, може би и друг път е ставало дума с дейността на това 

дружество се запознах когато бях член на Надзорния съвет на СОАПИ и ми направи 

впечатление, че един такъв атрактивен обект, който е силно посещаван и доста 

популярен сред софиянци ни носи много ниски приходи, даже тогава направихме един 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 

10. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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опит да ликвидираме съсобствеността си и да продадем пакета акции, тъй като не е 

нормално, както и сега документите, които ни се представят един такъв обект да завърши 

с 26 хиляди лева печалба. 

   Така, че молбата ми е към колегите нека да поставят този въпрос и сега знам, че ние 

имаме миноритарен пакет акции, но може би трябва действително да си поставим за 

задача все пак да изискваме и финансови документи да се контролира дейността на това 

дружество, ако трябва да направи среща нашата комисия с членовете на директорите. Не 

знам дали имаме там представителство и ако нямаме защо нямаме, тъй като устава не 

мога да се сетя дали предвиждаше, както например в крематориума имаме малък дял. 

     Ако трябва да изискаме промяна в Устава, но това  състояние не може да продължава. 

Ние имаме една много атрактивна съсобственост, от която обаче не получаваме никаква 

полза. В крайна сметка ние имаме лостовете, с които да накараме нашия съакционер да 

изкупи акциите, и да видим дали ще получава 26 хиляди лева печалба, иначе в момента 

сме в ситуация, в която сме как да кажа лично аз се чувствам нелепо, тъй като няма как 

да е 26 хиляди лева печалбата. 

    Нека да изискаме и ако трябва нашата комисия има право да разгледа отчетния доклад, 

не знам дали имат право и задължени ли са да правят одит, но или имат някакви много 

сериозни разходи, или някакви много големи инвестиции, но за да има такава ниска 

печалба нещо не е в ред. В доклада, който е приложен само по отношение как да 

гласувате, няма ГФО, според мен би трябвало във всички наши съсобствени дружества, 

в които има миноритарен дял да вземем като решение и след приемането на Годишните 

финансови отчети или преди това да изискваме такава документация, в правото като са 

съакционери имаме право на такъв достъп до информация и да се опитаме да направим 

един анализ както и госпожа Димитрова с нейния квалифициран персонал. Нямам упрек 

към колегите, те ще отидат и ще гласуват. Въпросът е ние имаме ли полза и имаме ли 

възможност някакви лостове за влияние? 

г-жа Ваня Тагарева: Благодаря ви, господин Стойнев, уважаеми колеги, обръщам 

внимание, че докладът е само и единствено по начина, по който ни се указва как да 

гласуваме с колегата Радослав Влахов. Разбира се, че всички въпроси, които госпожа 

Милка Христова ги постави имат резон за обсъждане и за последваща дискусия. 

Ще  помоля госпожа Димитрова, като директор на дирекцията да вземе отношение и 

малко повече информация по отношение на Годишните финансови отчети, които се 

представят и допълнителна информация. 
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г-жа Димитринка Димитрова: Уважаеми общински съветници, всяка година ние 

изискваме от  всички дружества, в които Столична община има участие под 50 % и за 

които нашата наредба на Столичния общински съвет не е приложима, защото те не са 

публични предприятия по смисъла на Закона за публичните предприятия да представят 

своите Годишни финансови отчети и докладите с оглед участието на представителите на 

Столичния общински съвет в техните Общи събрания да могат да се изготвят докладите 

и да се вземат съответните решения, така че и от това дружество изискваме всяка година. 

Получили сме на 25 януари доклада, той е изпратен и към Столичния общински съвет 

със съответните, Годишния финансов отчет плюс доклад за управлението. Докладът го 

изискахме с допълнително писмо, защото не беше представен с първото писмо. 

Запознали сме се с доклада. 

   По отношение на одит по смисъла на Закона за счетоводството, дружеството не попада 

в обхвата на предприятията, за които се прилага задължителен финансов одит. Няма 

такова изискване и по реда на Закона за публичните предприятия, защото те не попадат 

в обхвата на чл. 2. 

    Така, че по това, което ни е предоставено – да има отчет за приходи и разходи. Да 

толкова е показаният финансов резултат. Да, там стоят подписите на съставителя, на 

управителя и няма как да подложим на обосновано съмнение този доклад, нито този 

финансов резултат. Това е ситуацията и в този смисъл е предложението, разбира се  

решението е на Столичния общински съвет. 

предс. Николай Стойнев: Докладът за дейността е прикрепен към доклада, който 

колегите са внесли. Ще помоля допълнително, ако имаме отчет за приходите и разходите 

и Годишен финансов отчет, счетоводен баланс да ги прикрепим и да ги предоставим 

също за сведение.  

Преминаваме към гласуване. 

          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 
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     По доп.т. 3 от дневния ред: писмо вх.№СОА23-ТД26-4294/08.03.2023 г. от Галина 

Бежанска – изп. директор на „Пазари Запад“ ЕАД, относно даване на съгласие от СОС за 

удължаване на срока на договори за отдаване под наем на терени, стопанисвани от 

„Пазари Запад“ ЕАД, находящи се на „Пазар Лозенец“ от 3 на 5 години 

предс. Николай Стойнев: Там не проведохте ли конкурс? 

г-жа Галина Бежанска: Уважаеми господин председател, уважаеми общински 

съветници, искрено се надявам да бъде подкрепено това искане на „Пазари Запад“ и ще 

се мотивирам с няколко думи. 

    В месец август дружеството приключи ремонта на „Пазар Лозенец“ и обявихме 

конкурс за тези шест павилиона, където имаме разрешение. Петдесет и пет кандидати 

участваха в конкурса и ние поискахме наблюдатели от Общинския съвет. Имахме двама 

наблюдатели, господин Иван Пешев и господин Прошко Прошков.  

Направихме класиране на първи и втори етап. Сключихме договор със спечелилите и ето 

тази папка, която ни беше дадена от дирекцията на госпожа Къдрева, типови проекти, за 

да може максимално бързо да се задвижи процедурата по разрешение на тези павилиони. 

Искам да кажа, че ние решихме да не харчим пари на „Пазари Запад“ за павилионите, а 

да отдадем терените. След малко ще кажа какви са цените на павилионите. 

   Връчихме на всички спечелили конкурси тези с мокър печат типови проекти, които са 

от 2008 година и това е единственото, с което разполага НАГ за типов проект. Това 

нямаше абсолютно никаква стойност, защото тези тук са 2,40, а сега по всички 

изисквания един павилион трябва да бъде над 3 – 3,30 за да може да се извършва 

търговска дейност. 

   Това е от месец август до ден днешен. Ние стоим без никакво придвижване и 

разрешение за поставяне. Изготвиха се с архитекти, които доколкото знам един от 

нашите спечелили около 25 хиляди лева струва архитектурния, конструктивния и 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Васко Тодоров За 

11. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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каквото се прави за един проект. Най-после миналата седмица без да знам какъв е 

резултатът, точка 12 е минало на ОЕСУТ, но това са шест месеца, в които ние не можем 

да поставим с изградена цялостна вода, ток, стои празно на пазара „Лозенец“, защото не 

можем да получим такова разрешение. 

    Моля ви, безкрайно тези хора, които спечелиха правото да поставят там павилиони – 

шест, първо цените станаха от тези, които бяха преди шест месеца на фирмите, които 

предоставят преместваеми обекти с по 10 хиляди лева нагоре, а в момента около 30 

хиляди ми казаха, че е единият, и аз ви моля безкрайно да подкрепите това писмо, това 

искане на спечелилите, а също и на „Пазари Запад“ да стане срока – 5 години, те вече 

една изгубиха. 

предс. Николай Стойнев: не знае доколко е законно. 

г-жа Диана Тонова: съгласно наредбата за публичните предприятия срока е до 3 години. 

Не е ли по-логично да удължим срока от момента на въвеждане в експлоатация, на 

решението за ползване от там да текат три години. Ние ще дадем разрешение за пет 

години за процедура, която е проведена от друг орган, който има по-малки правомощия.  

предс. Николай Стойнев: Това е добро решение. 

г-жа Диана Тонова: По-скоро от датата на поставяне, разрешението за поставяне. 

г-жа Милка Христова: От момента на въвеждане в експлоатация. 

г-н Прошко Прошков: Ние бяхме наблюдатели на конкурса, който постигна високи 

цени на наемите. И аз самият бях изненадан безкрайно от високите нива на наемите. Ние 

знаем, че тези наеми плюс инвестицията, за която госпожа Бежанска споменава, че се е 

увеличила ще предизвикат затруднения за търговия очевидно. Даже си говорихме с 

колегата не знам как ще ги избиват, защото има над две хиляди и нещо лева наеми на 

месец за едно павилионче, от триста начална цена, тоест десетократно имаше, което е 

хубаво за пазара. 

    От друга страна наистина тук законово ние постфактум по наредбата, но въпреки това 

тук сме уязвими, ако някой жали, така че предложението на Диана Тонова е много 

разумно и да се изпълни поне това, този буферен период, в който те не могат да печелят.  

За другото трябва да видим правно становище. 

г-жа Диана Тонова: Кога сте сключили договора? 

г-жа Галина Бежанска: Септември. 

предс. Николай Стойнев: Спомням си, че имаше срок, в който те трябваше да ги въведат 

и да вземат  разрешение за ползване.  

г-жа Диана Тонова: Въпросът е от кога влиза в сила договора? 
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г-жа Галина Бежанска: Всеки месец пишат до нас,  ние сме виновни, аз се чувствам 

изцяло виновна за това, че толкова месеци не можем да пробием и да влезем и да получим 

такова разрешение.  

г-жа Диана Тонова: Въпросът е дали имаме ангажимент, много често възложителя има 

ангажимент да извърши определени правни действия. 

г-жа Галина Бежанска: Съгласно раздел 3, чл. 7, ал. 2 от договора, наемодателят, не 

носи отговорност за получаване на съответните разрешения за поставяне на 

преместваеми обекти на терена, както и за извършване на търговска дейност. Направила 

съм го в договора, но разбирате ли просто трябва да имаме… 

предс. Николай Стойнев: трябва да се провери от правна гледна точка дали е възможно. 

Ще подготвим заедно с експертите от „Пазари Запад“ и Общинска икономика чернова, 

която да обсъдим предварително и след това ще я внесем в Общинския съвет. 

 

       По доп.т. 4 от дневния ред: информация за постъпила поща: писмо вх. № СОА23-

МЦ29-135/14.03.23 г.; писма вх. № СФИ22-ВК66-196/40/17.03.23 г.; вх. № СОА23-ТД26-

3543/23.02.23 г.; вх. № СФИ23-ВК66-166/09.03.23 г.; вх. № СФИ22-ТД26-

167/180/13.12.22 г.; вх. № СОА22-ТД26-17319/20.12.22 г.; вх. № СФИ22-ТД26-

144/368/31.08.22 г.; вх. № СОА23-ТД26-1552/30.01.23 г.; вх. № СОА23-ТД26-

3676/24.02.23 г.; вх. № СОА22-ТД26-9007/05.07.22 г.; вх. № СОА22-ТД26-3000/08.03.22 

г.; вх. №СОА19-ВК66-5867/5/08.04.22 г.; вх. № СОА22-ТД26-12380/22.09.22 г.; вх. № 

СОА22-ТД26-5726/26.04.22 г.; вх. № СОА22-ТД26-5814/27.04.22 г.; вх. № СФИ23-ВК66-

132/1/22.02.23 г.; вх. № СФИ22-ТД26-144/130/13.05.22 г.; вх. № СОА22-ВК66-

7785/4/29.08.22 г.; вх. № СОА23-ТД26-3863/28.02.23 г.; вх. № СОА18-ГР94-

1715/10/30.03.23 г.; вх. № СОА23-ТД26-5332/28.03.23 г.; вх. № СФИ23-ТД26-

112/22/30.03.23 г.; вх. № СФИ23-ТД26-112/26/30.03.23 г. – за сведение. 

 

 

          По доп.т. 5 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-3597/05.04.2023 г. от 

Йорданка Фандъкова – кмет на СО, Николай Стойнев, Прошко Прошков и Стефан 

Марков – общ. съветници, за действия във връзка с проект „Проектиране и изграждане 

на инсталация за комбинирано производство на енергия в София с оползотворяване на 

RDF- трета фаза на интегрирана система от съоръжения за третиране ни битовите 

отпадъци на Столична община“ 

зам. предс. Ботьо Ботев води заседанието на комисията. Заповядайте господин Стойнев. 

г-н Николай Стойнев: Колеги налага се, тъй като знаете, че не може да реализираме 

този проект с финансиране по ОПОС, да възстановим средствата, които са ни преведени 

от програмата. Те са налични, така че може да упълномощим кмета и респективно 
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господин Барбалов да възстанови средствата, които авансово са били предоставени на 

Столична община. Това е смисълът и на доклада. Сигурен съм, че ще има много дискусии 

по него. 

г-н Иван Таков: Пословичен е провалът с RDF инсталацията, това вече е ясно за всички, 

но за момента ще дадем авансово подкрепа за това, за да могат тези средства да се върнат 

и ние и други общини да могат да се възползват от тях, защото след като се провали този 

проект една от основните ни критики беше, че се заключват едни 140 милиона лева 

съвсем несправедливо за нещо, което вече е ясно, че няма да се осъществи. За това в 

момента ще получите авансово подкрепа от нас, но критиката, която имаме към Вас по 

този проект е много голяма и утре ще я чуете. 

г-н Николай Стойнев: Има фактори, които са извън възможностите на общината. 

Такива са съдебните процедури или процедурите по утвърждаване на такива проекти. 

Предполагам, че тази дискусия ще я проведем утре доста задълбочено. 

г-жа Диана Тонова: Единственото нещо, което искам да уточним по този доклад е, каква 

сума е разходвана до момента от Столична община от публични средства? 

Това е много важно да се знае. Не за да окаже че сме били прави, това е пирова правота 

от наша страна за съжаление, но все пак да знаем какъв размер публични средства са 

изразходвани по този проект, които разбира се ще бъдат щета за общината. 

г-н Николай Стойнев: При всички положения по проекта са извършени плащания и са 

направени анализи и са извършвани консултации. Така, че те не са загубени, защото този 

проект ще продължи да се развива, тоест да търсим финансиране за да бъде реализиран 

така, че не може да се каже, че тези средства са загубени. 

   Госпожа Билева ще каже точната сума, но при всички положения ние ще трябва да 

търсим финансиране, защото е важен и за екологията и от икономическа гледна точка за 

реализиране, но очевидно няма да може да стане с финансиране по оперативната 

програма. 

г-жа Десислава Билева: Благодаря Ви, господин председател, уважаеми дами и господа 

общински съветници по отношение на поставения въпрос за изразходваните средства 

само да кажем, че Столична община дванадесет години следва тази политика на 

интегрирана система и ще продължи да я прави.  

    По отношение на сумите, които имаме в доклада ясно е посочено, че сумата, която е 

дадена от Управляващия орган на оперативната програма е 71 милиона 783 хиляди 682 

лева, от които налични по сметката на проекта към днешна дата са 70 милиона 516 

хиляди 555 лева и разходите, които са направени от 2018 година до момента са 1 милион 
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267 хиляди лева, като разходите, които са направени по проекта, има го и в проекта на 

решението сумата само да кажем, че те са необходимо присъщи и са разходи, които са 

одобрени от Европейската комисия и те са част от договора, както каза и господин 

Стойнев, това са разходи, които са необходими и предварителните разходи по време на 

изпълнение на проекта и по самото изпълнение на проекта. Там знаете, че имаме и 

сключен договор с Европейската инвестиционна банка за оказване на техническа помощ 

за съдействие. Самата Европейска инвестиционна банка всъщност ни подпомогна, както 

с тръжните процедури, самата тя одобри екипа, който да управлява проекта. Това са 11 

човека от Столична община и 17 човека от „Топлофикция София“ те бяха елемент на 

оценка, така че няма нищо притеснително в това каква сума е изразходена. Важно е какво 

е направено. Важно е, че има обективни независещи от нас обстоятелства и може би сега 

е моментът заедно да се обединим и да търсим финансиране на този толкова важен 

проект. 

г-н Иван Таков: Вие знаете ли, че има решение на Министерския съвет, ако не се 

отпуснат европейските средства, че Министерският съвет е поел ангажимент да 

финансира този проект? 

г-жа Десислава Билева: Да, господин Таков знаем, защото това е и може би всички 

знаят, защото беше елемент на два доклада до СОС. 

   Решението на Министерския съвет касае подписването на договора, който беше 

направен с УО на Оперативна програма „Околна среда“ на 30 ноември 2018 година и 

понеже по регламент 1303 общия регламент на Комисията това е голям проект и всички 

големи проекти над 50 милиона евро преди да се внесат в Европейската комисия, за да 

се подпише договора взехме решение на Министерския съвет да бъде сключен този 

договор, ако Европейската комисия евентуално не одобри проекта всички тези разходи, 

ако при датата на неодобрение, които са направени трябва да бъдат възстановени от 

държавата. Ние не сме в тази хипотеза и Министерският съвет решението, което взе губи 

своята правна сила. 

зам.-предс. Ботьо Ботев: Колеги, няма други становища по доклада преминаваме към 

гласуване. 

         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

         Комисията, като водеща, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 
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      По доп.т. 6 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-3984/2/24.03.2023 г. от Рангел 

Марков – кмет на район „Банкя“, за учредяване на Център за спешна медицинска помощ 

– София с ЕИК 000695317 представляван от Д-р Георги Гелев – Директор безвъзмездно 

право на ползване за срок до приключване на строителните дейности, но не повече от 6 

/шест/ месеца  върху  4 /четири/ помещения /помещение 3А, 3Б и 3В и помещение № 5 с 

обща квадратура 71,50 кв. м., находящи се на първи етаж на двуетажна сграда с 

предназначение – Здравно заведение,  находяща се в гр. Банкя, ул. „М-р Коста Паница” 

№ 10, и внесен коригиран проект за решение с вх.№СОА23-ВК08-3984/6/05.04.2023 г.       

         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

         Комисията, като водеща, подкрепя доклада с предложения коригиран проект за 

решение с вх.№СОА23-ВК08-3984/6/05.04.2023 г.       

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Васко Тодоров За 

12. Пеню Пенев За 

                               Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Стефан Марков За 

5. Прошко Прошков За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Иван Таков За 

9. Васко Тодоров За 
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ПК по здравеопазване и социална политика ще се произнесе с отделно становище. 

   

Поради изчерпване на дневния ред, председателят на комисията Николай Стойнев закри 

заседанието в 14:45 часа. Протоколът е изготвен на  10.04.2023 г.  
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